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Zápis z jednání Rady školy (RŠ) ze dne 8. 1. 2025 
 
Přítomní členové ŠR: 
   - za zřizovatele školy:  Lenka Alinčová, Veronika Doležilová, Petr Mozola 
   - za zákonné zástupce žáků: Tomáš Lachman, Luděk Šantora, Petra Žebráková  
   - za pedagogy:    Jakub Holec, Jitka Kopáčová 
Hosté:   Vít Beran, ředitel ZŠ 
 
Vít Beran přivítal přítomné a vyzval je, aby si RŠ zvolila svého předsedu. 
Lenka Alinčová navrhla na předsedkyni RŠ Veroniku Doležilovou. L. Alinčová navrhla 
hlasovat. 
 
Hlasování: pro 7 – proti 0 – zdržel se 1  
 
L. Alinčová sdělila, že na základu požadavku J. Holce prověřila možnost umístit do školy 
bezpečnostní kamery.  

• V případě, že kamery pouze snímají záznam a neukládají jej, nemusí se dělat žádné 
další úpravy. 

• V případě, že by měl být záznam po určitou dobu uchováván, je potřeba, aby do styku 
se záznamem přišly pouze prověřené osoby a záznam byl uchováván ve speciální 
místnosti. 
 

Bylo konstatováno, že potřebná je varianta s uchováním záznamu po určitou dobu. Závěr: 
realizace bude prověřena s projekční kanceláří BOMART s. r. o., která připravuje i prodloužení 
EPS do nové sportovní haly. Zajistí L. Alinčová a V. Beran. 
 
L. Šantora vznesl dotaz, jestli je již známo, jak to bude od září 2025 s platy nepedagogických 
zaměstnanců škol. V. Doležilová informovala, že je návrh na změnu školského zákona aktuálně 
ve 2. čtení (15. 2. 2025 bude změnu školského zákona projednávat výbor pro vědu, vzdělání, 
kulturu, mládež a tělovýchovu PSP ČR. Nepedagogičtí zaměstnanci mají být i nadále 
zaměstnanci školy. Financování má být zajištěno z rozpočtového určení daní. V. Beran vyjádřil 
obavu, aby školy nepřišly o peníze. Doplnil, že v r. 2024 poslalo hl. m. Praha školám 
mimořádnou dotaci na platy nepedagogických pracovníků, v případě ZŠ Kunratice se jednalo 
o 2 mil. Kč. 
 
Příští jednání RŠ se bude konat v pondělí 28. dubna 2025 od 18:00 hod na radnici. 
 
 
Zapsala: L. Alinčová, V. Doležilová 
Datum: 9. 1. 2025 
 
 
 
 


